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§ 97 Dnr 302917 
 

Justering av protokoll 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 
Arbetsutskottet utser Pernilla Tornéus (M) till att justera protokollet. 
 
Bakgrund 
Arbetsutskottet ska besluta om vem som ska justera protokollet 
tillsammans med ordföranden. 
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§ 98 Dnr 297093 
 

Information från ledamöter och ersättare samt från 
kommunchefen 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 
Arbetsutskottet noterar informationen. 
 
Bakgrund 
Ordförande Malin Lauber (S) informerar från möte med Statens 
fastighetsverk (SFV) och den pågående utredningen av Kronobergs 
slottsruin under 2024.  Hon informerar också om ett möte kring 
utvecklingen i stadskärnor via mätverktyget Cityindex, ihop med 
fastighetsägare, Svensk Handel och Citysamverkan. 
 
Vidare informerar ordförande om kommande samtal med religiösa 
församlingar i kommunen, landsbygdsdialog i Braås den 9 april, 
simhallsmöte på Utvandrarnas hus den 16 april samt om medlemsmöte 
med Växjöortens fältrittklubb. 
 
Catharina Rydberg-Lilja, kommunchef, informerar om ett antal 
genomförda möten med koncernledningen. Bland annat om AI plan för 
lika villkor, civilt försvar, budget 2025 och plan för 2026, budgetuppdrag 
samt IT och digitaliseringsprojekt. 
 
Kommunchefen informerar även om regionalt råd kring civilt försvar 
och höjd beredskap, kommunens nödvattenplan samt förändringar i 
socialtjänstlagen. 
 
Tomas Thornell (S) informerar från Kommuninvests föreningsstämma 
där han deltog som kommunens ombud.  
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§ 99 Dnr 2024-00003 
 

Årsredovisning 2023 för Växjö kommun 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag 
1. Kommunfullmäktige godkänner Årsredovisning 2023. 
2. Kommunfullmäktige godkänner avsättning till 

resultatutjämningsreserven (RUR) med 93 miljoner kronor av årets 
resultat. 

3. Kommunfullmäktige beslutar att vid avstämning av kommunallagens 
balanskrav kommande år kan ackumulerade överskott justerade 
enligt balanskravet till och med år 2023 på 1 823 miljoner kronor 
(utöver medel avsatta till RUR) användas till att möta eventuella 
tillfälliga intäktsminskningar eller kostnadsökningar med hänvisning 
till synnerliga skäl. 

4. Kommunfullmäktige beslutar att nämnders och styrelsens egna 
kapital omförs i enlighet med bilaga ”Specifikation balansering av 
2023 års resultat”. 

 
Bakgrund 
Växjö kommuns resultat för år 2023 uppgår till 155 miljoner kronor och 
kommunkoncernens totala resultat uppgår till 57 miljoner kronor. 
 
Resultatet för år 2023 förklaras huvudsakligen av ett högt utfall av 
skatteintäkter, utjämning och generella statsbidrag för perioden. 
Orsakerna till den höga resultatnivån är en kombination av flera orsaker 
där positiva skatteavräkningar och regleringsbidrag från staten påverkat 
året positivt. På kostnadssidan märks effekter av höga 
pensionskostnader, avsättning för sjörestaurering samt särskilda 
satsningar som gjorts under året. En övergripande analys av 
kommunens kostnadsutveckling visar att ett flertal kostnadsslag ökar till 
följd av en högre inflationstakt. 
 
Gemensam finansiering redovisar en avvikelse mot budget på 54 
miljoner kronor och nämnderna en positiv avvikelse på 76 miljoner 
kronor. 
 
Beslutsunderlag 
Anna Rosander, ekonomi- och finanschef redogör för ärendet vid 
dagens sammanträde. 
 
Kommunchefen redogör i en skrivelse, daterad den 20 mars 2024 för 
ärendet och lämnar förslag till beslut. 
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Bilaga 1: Årsredovisning 2023 för Växjö kommun 
Bilaga 2: Specifikation balansering av 2023 års resultat 
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§ 100 Dnr 2024-00152 
 

Förslag om felparkeringsavgifter samt månadskort 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag 
Kommunfullmäktige fastställer de nya avgiftsnivåerna efter justeringar 
enligt samhällsbyggnadsförvaltningens skrivelse, daterad den 19 februari 
2024. 
 
Bakgrund 
I lagen om felparkeringsavgift (1976:206) föreskrivs det att regeringen får 
ange det högsta och det lägsta belopp som felparkeringsavgifter får 
fastställas till. Beloppen får därvid varieras med hänsyn till skilda slag av 
parkeringsöverträdelser. Avgiftens belopp fastställs av regeringen eller 
den myndighet eller kommun som regeringen bestämmer. I 
förordningen om felparkeringsavgift (1976:1128) anges det att kommunen 
fastställer felparkeringsavgiftens belopp. Avgiftens belopp får dock 
fastställas till lägst 75 kronor och högst 1 300 kronor.  
 
Idag utförs en subvention för personer som löser månadskort. 
Subventionen behöver ändras. 
 
Beslutsunderlag 
-Ordförandes förslag till beslut i skrivelse daterad 2024-03-11 
 
-Samhällsbyggnadsnämndens beslut i § 36/2024 
 
-Samhällsbyggnadsförvaltningens skrivelse, daterad den 19 februari 
2024 där följande framgår: Växjö kommun har varit och är i en expansion 
det medför omfattande tryck på kommunens gator, torg och övriga 
parkeringsytor. För att upprätthålla de trafik- och parkeringsregler som 
gäller på gatorna i Växjö kommun behöver felparkeringsavgifter tas ut av 
de trafikanter som inte följer trafikreglerna. Avgiftsbeloppet bör inte 
vara för lågt i förhållande till ordinarie parkeringsavgifter eftersom det 
kan leda till att efterlevnaden av parkeringsreglerna minskar samt att 
tillgängligheten till parkeringsplatserna blir sämre. Växjös gator används 
i konkurrens med många trafikantgrupper. Ett viktigt uppdrag för 
samhällsbyggnadsnämnden är att förbättra framkomligheten, säkerställa 
trafiksäkerhet och öka tillgänglighet. För att ordna trafiken är 
avgiftsuttaget för felparkering ett viktigt verktyg. Senaste förändringen 
av felparkeringsavgifter i Växjö kommun var 2005. Föreslagna 
justeringar ligger i paritet med övriga orter i Växjös storlek. 
 



 Sammanträdesprotokoll 
Kommunstyrelsens 
arbetsutskott 
2024-03-26 

 

   

 

Ordförandes signatur Justerares signatur Utdragsbestyrkande  

   9 (22) 

 

För att främja andra transportsätt än bil behövs en ändring av priset på 
månadskorten för bilparkering, idag kostar ett månadskort 650 kronor i 
zon 2 det är en subvention med ca 8 kronor per dag. Denna subvention 
behövs plockas bort för att vi ej ska subventionera parkering utan ta ut 
den faktiska kostnaden för vad en parkering kostar. Detta gör att vi 
framhäver andra trafikantsätt som gång cykel och kollektivtrafik. 
Produkten månadskort ska vara kvar för att göra det enklare för de 
parkörer som är i behov att ta bilen in till zon 2. 
 

1. Ej tillstånd för rörelsehindrade höjs från 1000 kr till 1300 kr 

2. Allvarliga förseelser som är trafik farligt, tex 10 meter inom 
korsning, stannande förbud höjs från 800 kr till 1000 kr 

3. Trafikstörande eller hindrande uppställningar med 
parkeringsförbud höjs till från 400kr till 800kr 

4. Mindre trafikstörande åtgärder som tex ej erlagt avgift höjs från 
400 kr till 600 kr 

5. Höja avgiften för månadskort till 800 kr 
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§ 101 Dnr 2023-00504 
 

Medborgarförslag om Wexnet 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag 
Kommunstyrelsen avslår medborgarförslaget enligt Växjö 
kommunföretag AB:s yttrande i ärendet där följande framgår: 
 
Wexnet AB:s verksamhet ska vila på en affärsmässig och långsiktigt 
hållbar grund. Bolaget ska utveckla IT-infrastrukturen, sträva efter att 
ha ett öppet nät och avgifter som gör produktern och tjänster attraktiva 
på marknaden. 
 
Wexnets fiberutbyggnad inom verksamhetsområdet nu är nära 98%, 
sammantaget. Löpande effektiviseringar och prisjusteringar är en 
nödvändighet för att hålla budgeten i balans. 
 
Bakgrund 
Ett medborgarförslag har inkommit om Wexnet AB. Förslagsställaren 
föreslår att Wexnet inte ska vara ett vinstdrivande bolag samt att 
Wexnets avgifter inte ska höjas utan att alla ska ha tillgång till fiber. 
 
Kommunfullmäktige har överlämnat beslutanderätten i ärendet till 
kommunstyrelsen.  
 
Beslutsunderlag 
-Ordförandes förslag till beslut i skrivelse daterad 2024-03-11 
-Växjö kommunföretag AB:s beslut om yttrande i § 157/2023 
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§ 102 Dnr 2024-00138 
 

Medborgarförslag om att återanvända Växjös 
nuvarande simhall som hälsobad 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag 
Kommunstyrelsen besvarar medborgarförslaget att en utredning av det 
framtida ändamålet med den nuvarande simhallens lokaler pågår. 
 
Bakgrund 
Ett medborgarförslag om att återanvända Växjös nuvarande simhall som 
hälsobad har inkommit till kommunstyrelsen.  
 
Förslagsställaren föreslår att Växjö kommun ska renovera den 
nuvarande simhallen och bygga en SPA-avdelning och kallbad med bastu 
och brygga ut i Växjösjön. Renoveringen föreslås ske i samband med 
byggandet av den nya simhallen på Bäckaslövsområdet så att den nya 
simhallen byggs som en arena lämpad för tävling.  
 
Kommunfullmäktiges har överlämnat beslutanderätten i ärendet till 
kommunstyrelsen. 
 
Beslutsunderlag 
-Ordförandes förslag till beslut i skrivelse daterad 2024-03-13 
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§ 103 Dnr 2024-00148 
 

Medborgarförslag om att anlägga en turistbyrå i 
gamla Växjö stationshus 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag 
Kommunstyrelsen besvarar medborgarförslaget med att det pågår en 
utredning kring nuvarande turistinformation. 
 
Bakgrund 
Ett medborgarförslag har inkommit där förslagsställarna föreslår att 
Växjö kommun arbetar fram en plan för en turistbyrå i Växjös gamla 
stationshus där turistbyråns lokaler lyfter fram bemärkta personer, både 
historiska och nutida, med rötter i Växjö.  
 
Kommunen uppmanas även att påbörja förhandlingar med Jernhusen 
som äger det gamla stationshuset. 
 
Kommunfullmäktiges har överlämnat beslutanderätten i ärendet till 
kommunstyrelsen. 
 
Beslutsunderlag 
-Ordförande förslag till beslut i skrivelse daterad 2024-03-11 
-Kommunchefens yttrande i ärendet daterat 2024-03-11 
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§ 104 Dnr 2023-00626 
 

Medborgarförslag om nytt kulturhus 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag 
Kommunstyrelsen besvarar medborgarförslaget med att 
utbildningsförvaltningen har fått i uppdrag att starta lokalprojekt för 
Kulturskolans behov. 
 
Bakgrund 
Ett medborgarförslag har inkommit där förslagsställaren föreslår att det 
gamla kommunhuset som nu står tomt ska användas till nytt kulturhus. 
Förslagsställaren beskriver att kulturskolan har behov av gemensamma 
lokaler för sin växande verksamhet och förslaget skulle innebära att 
Växjö kommun har ett kulturcentrum med konserthus, kulturhus och 
bibliotek.  
 
Kommunstyrelsen har remitterat medborgarförslaget till 
utbildningsnämnden som yttrat sig i ärendet. 
 
Beslutsunderlag 
-Ordförandes förslag till beslut i skrivelse daterad 2024-03-19 
 
-Utbildningsnämndens yttrande i § 43/2024 där följande framgår: 
Dagens organisation av Kulturskolans undervisning är planerad utifrån 
lokalförutsättningar men även utifrån uppdrag om ökad tillgänglighet. 
Kulturskolan har i uppdrag att erbjuda vissa kurser i anslutning till 
skoldagens slut, samt även uppdrag att finnas tillgängliga i 
socioekonomiskt utsatta områden. Ovanstående faktorer får till följd att 
det innebär viss förflyttning inom ramen för lärarnas tjänster, vilket 
ansvariga chefer tar hänsyn till i planeringen. 
 
Utbildningsnämnden vill att Kulturskolans verksamhet ska fortsätta 
utvecklas och stärkas runt om i kommunen och göras tillgänglig för fler 
barn och unga. Detta inbegriper ekonomiska satsningar samt ett 
uppdrag från nämnden till utbildningsförvaltningen att ta fram förslag 
på lokalprojekt för Kulturskolan. 
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§ 105 Dnr 2023-00421 
 

Motion om översyn av kommunala riktlinjer för 
byggnation av jordbruksmark - Jon Malmqvist (KD) 
och Lars-Göran Svensson (M) 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag 
Kommunfullmäktige besvarar motionen med att 
samhällsbyggnadsnämnden redan arbetar med en översyn av de i 
översiktsplanen antagna riktlinjerna för byggande på jordbruksmark för 
enstaka byggnader. 
 
Bakgrund 
Jon Malmqvist (KD) och Lars-Göran Svensson (M) har inkommit med en 
motion som föreslår att kommunchefen ska få i ”uppdrag att göra en 
översyn av Växjö kommuns regler rörande nybyggnation på 
jordbruksmark”. 
 
Riktlinjer för byggande på jordbruksmark antogs 2021-01-28 § 7 av 
dåvarande byggnadsnämnden. Riktlinjerna uppdaterades under 2021 och 
arbetades sedan in i kommunens översiktsplan som antogs av 
kommunfullmäktige 2021- 12-14 § 240.  
 
I motionen föreslås förvaltningen att se över och förtydliga reglementet. 
Detta för att underlätta för både sökande, handläggande tjänstepersoner 
och beslutande politiker. Särskilt två kriterier föreslås ses över och 
förtydligas.  
 
Kommunstyrelsen har begärt in yttrande från 
samhällsbyggnadsnämnden i ärendet. 
 
Beslutsunderlag 
-Ordförandes förslag till beslut i skrivelse daterad 2024-03-11 
-Samhällsbyggnadsnämndens yttrande i § 34/2024 
 
Yrkanden 
Anton Olsson (M): Bifall till motionen. 
 
Maria Garmer (V): Kommunfullmäktige besvarar motionen med att 
samhällsbyggnadsnämnden redan arbetar med en översyn av de i 
översiktsplanen antagna riktlinjerna för byggande på jordbruksmark för 
enstaka byggnader. 
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Beslutsordning 
Ordförande Malin Lauber (S) ställer yrkandena mot varandra och 
konstaterar att arbetsutskottet beslutar enligt Maria Garmers (V) 
yrkande. 
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§ 106 Dnr 2023-00325 
 

Val av ordförande till landsbygdsrådet 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag 
Kommunstyrelsen beslutar att utse Tomas Thornell (S) till ordförande i 
landsbygdsrådet. 
 
Bakgrund 
Kommunstyrelsen beslutade i § 91/2024 om ledamöter i 
landsbygdsrådet, men ingen ordförande utsågs. 
 
En ordförande behöver därför utses utav de invalda ordinarie 
ledamöterna nedan. 
 
Politiker 
Majja Almqvist Rieger (C) 
Tomas Thornell (S) 
Cheryl Jones Fur (MP)  
Frida Sandstedt (V) 
Eva Johnsson (KD) 
Ola Sennehed (L) 
Sofia Stynsberg (M) 
 
Ordinarie landsbygdsrepresentanter 
Johan Schwab 
Hilma Mörelius 
Camilla Logarn 
Chris Jangelöv 
Maria Persdotter Isaksson 
Tom Malinen 
 
Beslutsunderlag 
-Ordförandes förslag till beslut i skrivelse daterad 2024-03-20 
-Kommunchefens skrivelse daterad 2024-03-20 
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§ 107 Dnr 2024-00156 
 

Val av ombud till årsmöte med Växjö 
Närradioförening den 27 mars 2024 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 
1. Kommunstyrelsens arbetsutskott utser Magnus Wåhlin (MP), till 

Växjö kommuns ombud vid årsmöte med Växjö Närradioförening 
2024-03-27. 
 

2. Ombudet får i uppdrag att rösta enligt styrelsens förslag i 
samtliga ärenden på stämman. 

 
Bakgrund 
Växjö kommun har i egenskap av medlem kallats till årsmöte med Växjö 
Närradioförening den 27 mars 2024. 
 
Beslutsunderlag 
-Ordförandes förslag till beslut i skrivelse daterad 2023-03-11 
-Kallelse, inklusive stämmohandlingar 
 
 
 
Beslutet skickas till 
Växjö Närradioförening 
 
För åtgärd 
Ombudet 
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§ 108 Dnr 2024-00040 
 

Yttrande över Regeringskansliets remiss av 
promemorian Åtgärder för en bättre 
bostadsförsörjning  

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag 
Kommunstyrelsen beslutar att Växjö kommun lämnar följande yttrande 
över remissen: 
 
Förslaget om Bättre förutsättningar för barnfamiljer att blir godkända 
som hyresgäster 
Växjö kommun ställer sig positiv till förslaget om att det ska bli 
obligatoriskt för kommuner att under vissa förutsättningar 
tillhandahålla hyresgarantier till barnfamiljer. Förslaget anses vara 
positivt utifrån ett barnperspektiv och utifrån ett 
jämställdhetsperspektiv. 
 
Bedömningen är att villkoren för att beviljas hyresgaranti är rimliga och i 
stort i enlighet med de villkor som Växjö kommun ställer redan idag. 
Däremot är kommunens nuvarande målgrupp för hyresgarantier 
personer som bedöms ha ekonomiska förutsättningar att utan 
försörjningsstöd betala sin hyra. Skälet till detta är att särskilja 
målgruppen för hyresgarantier från målgruppen som har rätt till bistånd 
för sitt boende, att uppfylla kraven för att beviljas statligt bidrag för 
insatsen enligt förordning (2007:623) om statligt bidrag för kommunala 
hyresgarantier samt att komma till rätta med flera problem som 
kommunen erfarit när insatsen beviljas samtidigt som försörjningsstöd. 
 
Växjö kommun anser därför att borttagandet av villkoret om att 
målgruppen ska ha ekonomiska förutsättningar att utan försörjningsstöd 
betala sin hyra bör behandlas särskilt som en aspekt i promemorians 
förslag. 
 
Förslaget angående Tydligare förutsättningar för behovsinriktad 
kommunal bostadsförmedling samt Bättre planberedskap och ökad 
samordning 
Växjö kommun uppfattar att vi med hjälp av vårt kommunala 
bostadsbolag löser situationen för barnfamiljer och att det är den mest 
prioriterade gruppen. Särskilt nu när det finns gott om lägenheter är det 
inget problem. Men svårt när det är bostadsbrist och det har kommunen 
ingen plan för hur vi ska hantera. 
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Tidigare tog de privata ett större ansvar med att lösa boende för utsatta 
grupper men inte längre. 
 
Växjö kommun anser likt SKR, som avstyrker de föreslagna 
förändringarna i lagen om riktlinjer för kommunala markanvisningar, 
och anser att riktlinjerna för kommunala markanvisningar inte har till 
syfte att vara det dokument där kommunen redovisar hur man avser att 
arbeta med markfrågorna för en hållbar bostadsförsörjning. Kommunen 
anser även likt Boverket att en specialreglering i fråga om bostäder hör 
hemma i en vägledning eller liknande och inte i riktlinjer för 
markanvisning. 
 
En genomgripande svårighet med att koppla riktlinjer för markanvisning 
med det kommunala bostadsförsörjningsansvaret är att säkerställa att 
det tillskapas bostäder till dem som verkligen behöver dom och till en 
prisnivå som gör det möjligt för de behövande grupper att kunna ta del 
av dessa. 
 
Förändringarna som föreslås i lagen om kommunernas 
bostadsförsörjningsansvar (2000:1383) gäller i huvudsak att 
kommunerna numera ska behöva redogöra för behovet av tillskott av 
bostäder samt utöka samverkan med andra berörda kommuner och 
samråda i frågor som gäller bostadsförsörjningen. Med "redogöra för 
tillskottet av bostäder" verkar man avse att det ska kvantifieras utifrån 
den analys som kommunen gör/ska göra. 
 
I grunden är ändringarna inte speciellt stora jämfört med tidigare 
skrivningar och från kommunens sida uppskattas att det inte kommer få 
en så stor påverkan då vår bostadsförsörjningsplan och 
bostadsförsörjningsanalys redan innehåller många av de delar och 
förslag på förändringar som nu föreslås. 
 
Ett par saker kan dock behöva ändras/läggas till/förbättras i 
kommunens bostadsförsörjningsplan och analys om lagförslagen antas. 
Vad det gäller att "redogöra för behovet av tillskott av bostäder" så 
kvantifierar Växjö kommun för närvarande inte behovet av bostäder med 
en direkt siffra utan relaterar behovet till befolkningstillväxten och det 
rådande bostadsmarknadsläget. Att "hårdkoda" en sådan siffra kan man 
ju tycka vad man vill om men om det står så i lagtexten så behöver vi nog 
lägga till något om det. (läs den som åsyftades i promemorian nedan) 
 
”Med förslaget i denna promemoria kommer varje kommun att ställas 
inför uppgiften att i handlingsplanen redogöra för en bedömning om 
behovet av tillskott av bostäder i kommunen. Det innebär att kommunen 
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ska redogöra för i vilken mån det finns ett behov av tillskott på bostäder 
och hur stort det behovet i så fall är. Det är en kvantitativ uppgift baserad 
på de analyser som kommunen ska genomföra avseende demografisk 
utveckling, marknadsförutsättningar och vilka bostadsbehov som inte 
tillgodoses på den lokala bostadsmarknaden, en analys som i sin tur ska 
genomföras med stöd av ett underlag som Boverket förser kommunen 
med”. 
 
Vad det gäller kravet/ändringen till "en tydligare kommunal 
samordning" så anser kommunen att det inte bör ligga på en kommunal 
nivå utan detta bör hanteras på en regional nivå. Kommunerna kan dock 
redovisa hur man beaktat samordningsbehovet men bör inte "tvingas in" 
i en samverkan/samordning med andra kommuner. Det riskerar att 
både försvåra och förlänga bostadsförsörjningsarbetet samt göra det 
onödigt komplext. 
 
I nuläget sker dock ingen samverkan/samordning mellan Växjö eller 
några andra kommuner i bostadsförsörjningsarbetet. Men kommunen 
lämnar ju till exempel ut ÖP och bostadsförsörjningsplan och analys på 
remissrundor där andra aktörer kan inkomma med synpunkter. 
 
Bakgrund 
Växjö kommun har lämnats möjlighet att yttra sig över 
Regeringskansliets remiss av promemorian Åtgärder för en bättre 
bostadsförsörjning.  
 
Ärendet har beretts på tjänstemannanivå med representanter från 
kommunledningsförvaltningen, samhällsbyggnadsförvaltningen och 
Vidingehem (som inte hade några synpunkter). 
 
Nämnden för arbete och välfärd har i § 40/2024 yttrat sig i ärendet. 
 
Beslutsunderlag 
-Ordförandes förslag till yttrande i skrivelse daterad 2024-03-05 
-Nämnden för arbete och välfärds yttrande i § 40/2024 
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§ 109 Dnr 2024-00001 
 

Inkomna och besvarade skrivelser av intresse samt 
inkomna inbjudningar och protokoll  

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 
Arbetsutskottet noterar informationen. 
 
Bakgrund 
Kansliavdelningen lämnar en redovisning av inkomna och besvarade 
skrivelser av intresse samt inkomna inbjudningar. 
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§ 110 Dnr 297092 
 

Övrigt 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 
Arbetsutskottet noterar informationen. 
 
Bakgrund 
Ordförande Malin Lauber (S) inleder med uppmärksamma de civila 
offren i terrorattacken i Moskva i förra veckan. 
 
Malin Lauber tackar sedan Tina Sturesson (C) för hennes insats i 
arbetsutskottet under ordinarie ersättare Andreas Olssons (C) 
föräldraledighet som går ut 1 april. 
 
Otto Lindlöf (S) ordförande i samhällsbyggnadsnämnden informerar om 
en pågående översyn av ett avtal i en upphandling gällande  
trafikljus vid Mörners väg.  
 


